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Aan
de heer P.R. den Hartog, mevrouw K. Kruger
en de heer F.B.L. van der Meer
van fractie GroenLinks

p/a raadsgriffie@dordrecht.nl

Datum 11 april 2023
Ons kenmerk 2023-0051971
Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake vergunning Chemours

Geachte heer Den Hartog, mevrouw Kruger en heer Van der Meer,

Bij brief van 15 maart 2023, bij ons ingekomen op 15 maart 2023, heeft u op grond
van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie GroenLinks vragen gesteld inzake vergunning Chemours.
Wij beantwoorden uw vraag als volgt.

Vraag 1. Heeft u kennis genomen van dit bericht?
Antwoord Wij hebben het bericht van NRC gelezen. 

Vraag 2. Is deze informatie correct. Zo nee, wat is de correcte informatie over 
wat er geloosd mag worden?

Antwoord Het bevoegd gezag geeft aan dat op dit moment Chemours volgens de
vergunning circa 156.000 kg/jaar fluorhoudende organische stoffen 
naar de lucht kan emitteren. Daarvan is circa 97.000 kg/jaar HFK's en 
HCFK's (koelgassen).
Het overgrote deel van de fluorhoudende organische stoffen kan, op 
grond van de definitie die de Organisatie voor Veiligheid en 
Samenwerking in Europa (OVSE) hanteert, tot PFAS worden gerekend.

In de revisievergunning, die nog niet in werking is getreden, is 
voorgeschreven dat de emissies van fluorhoudende organische stoffen 
de komende jaren niet meer mogen bedragen dan:
 circa 26.810 kg/jaar in 2024;
 circa 1.900 kg/jaar in 2025.

Vraag 3. Zijn de risico's voor gezondheid, natuur en milieu van deze lozingen 
bekend? Zo ja, wat zijn die risico's? Zo nee, bent u het dan met ons 
eens dat onderzoek daarnaar urgent is, en bent u bereid te bevorderen
dat dergelijk onderzoek plaatsvindt? Zo nee, waarom niet?

Antwoord Ja, al deze emissies naar de lucht, alsmede de lozingen naar het water 
zijn door het bevoegde gezag getoetst aan de daarvoor geldende 
normen en regelgeving. Binnen de geldende normen en regelgeving is 
rekening gehouden met de risico's die de emissies en lozingen met 
zich mee kunnen brengen. De provincie Zuid-Holland en 
Rijkswaterstaat, die het bevoegd gezag zijn voor de emissies en 

Pagina 1/2

Gemeente Dordrecht
Spuiboulevard 300
3311 GR  DORDRECHT

T 14078
www.dordrecht.nl

Contactpersoon
C.E.M. van den Akker
T (078) 770 4849
E cem.van.den.akker@dordrecht.nl

DOSSIER
Afschrift:
- MO/BMO, EG Imthorn
  SK Dordrecht 704
- raadsgriffier t.b.v.
  raads- en burgerraadsleden

http://www.dordrecht.nl/


Datum 11 april 2023
Ons kenmerk 2023-0051971

lozingen van deze stoffen, hebben in de afgegeven vergunningen 
beargumenteerd waarom de emissies en lozingen van deze stoffen 
aanvaardbaar zijn.

Vraag 4. De uitstoot van een forse hoeveelheid broeikasgas lijkt strijdig met ons
streven klimaatneutraal te worden. Bent u het daarmee eens? Zo nee, 
waarom niet. Zo ja, welke mogelijkheden ziet u en bent u bereid in 
werking te stellen op dit probleem  op te lossen?

Antwoord In ons streven om klimaatneutraal te worden, is één van de punten het
terugdringen van schadelijke stoffen door de industrie, zoals 
Chemours. Het bevoegd gezag heeft bij het opstellen van de 
vergunning aan Chemours een spoedige emissie- reductie van deze 
stoffen en PFAS geëist. Chemours heeft beroep aangetekend tegen 
deze vergunning en met name op het versneld reduceren van de 
emissie. De rechter heeft het beroep toegekend in haar uitspraak van 
16 maart jl. Dit vinden wij een teleurstellende uitspraak en we hebben 
inmiddels van de provincie vernomen, dat zij in hoger beroep gaat 
tegen de beslissing van de rechter. Ofschoon dat een goede 
ontwikkeling is, zijn we van mening dat het bedrijf zelf ook haar 
verantwoordelijkheid moet nemen en los van een 
vergunningvoorschrift, zo snel mogelijk de emissie naar nul terug dient
te brengen.

Wij willen graag klimaatneutraal zijn in 2040, maar zijn ook gebonden 
aan geldende regels en beleid. We blijven onze inzetten om bij de 
overheden en het bedrijf zelf aan te dringen om de emissie zo spoedig 
mogelijk naar nul te brengen. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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